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El senyor Secretari dôna compte d ’uria lletra 

del company Dr. Baltasar Urgell, sollicitant la de- 

guda autoritzaciô per a continuar essent soci del 

Sindicat nialgrat el seu trasllat de residència a 

Altorricôn (Osca). Després d’un breu canvi d'im
pressions s’acorda concedir-li autoritzaciô que 

demana, fent-li avinent, perô, l ’obligaciô d’obrir 

un compte corrent a la Caixa de Previsiô i Cré
dit per a satisfer les quotes que es vagin créant.

Kl senyor Secretari demana que quan es rebi 

una demanda de baixa de soci es procuri que l’in- 

teressat la retiri o la ratifiqui, i que en aquest 
darrer cas, la baixa tingui efecte des de la data 
de la primera presentaciô.

Intervenen els Drs. Fornells, Nart, Abellô, Coll 

i la Presidència per a resol dre les dificultats que 

aixo pogués produir a la Mutual, acordant-se 
finalment el que ha proposât el Dr. Cabré, solli
citant emperô al company que presenti la seva 

baixa de soci, que la retiri i pregant-li que respon- 

gui amb un lapse de temps prudencial i sempre 

abans del prôxim Conseil.
Reorganitzaciô d’ Oficines. —  E l Dr. Cabré 

dôna compte de les dues réunions que la Comis- 
siô de Secretaris-Administradors ha célébrât i de 

l estât actual d ’aquesta reorganitzaciô, que es va 

aplicant ràpidament.
Intervé el Dr. Coll, que fa algunes observacions 

referents a certes deficiéncies administratives que 
demana s’esmenin.

Contracte Sr. Ram on Nogner i Cornet. —  El 
Dr. Cabré llegeix el non projecte de contracte 

proposât per l’esmentat senyor lletrat.

El Dr. Masriera dôna compte de les gestions 
i converses que han tingut lloc. entre els ponents 

i el senyor Assessor juridic. M anifesta que per 

tal d’estudiar a fons aquest projecte de contracte, 
va demanar a la Secciô de Comptabilitat les da- 

des necessàries per a conèixer amb certesa les des- 

peses anteriofs del Sindicat en concepte d’hono- 
raris d’advocat. Diu que la quantitat satisfeta lins 

ara és molt inferior a la que es proposa en el 

contracte del Sr. Noguer i Cornet, i com sigui 
que en la tramitaciô del cobrament de crédits mo- 

rosos faria les mateixes condicions que les que hi 

ha contractades actualment amb la Mütua Finan
cera, creu que de moment séria preferible pagar 
per serveis, per ai xi poder formar una idea apro- 
ximada de la quantitat en què es podria fixar cl 

contracte.

Intervé el Dr. Brossa, manifestant que 110 és 

just comparar els serveis juridics que ha néces

sitât fins ara el Sindicat, amb el nomenament 

d'un assessor juridic. Diu que s’ha de tenir en 

compte que totes les Seccions del Sindicat acu- 
diran a consulta amb molta freqiiència, i que si 

fins ara moites vegades s’ha prescindjt dels asses- 

soraments, ha estât per l ’alta cultura en aqüestes 

matèries de l’antic Cap d ’oficines Sr. M as i perqué 

s’aprofitava el fet d’ésser el Sr. Noguer i Cornet 

Advocat del Collegi.

A  niés, l ’haver de desenvolupar avui una forta 

actuaciô sindical, pels innombrables problèmes 
juridics que aixo portara, farà sens dubte aug

mentar molt el pressupost si s ’ha de pagar per 

serveis. De totes maneres creu que es deu accep
tai* aquest contracte modificant-lo en cl sentit que 
quedin inclosos en la mateixa quantitat tots els 

serveis de les Seccions, àdhuc la de crédits mo

rosos.

Intervenen els Drs. Vilardell, Cabré, Cora- 
chan, Masriera, Coll, Nart i Sambola que fan 
observacions, tant en el que es refereix a la 

quantitat de serveis com a la seva remunerado 

i deis avantatges o inconvénients d’anar a la im
plantado actual d’aquest contracte.

Finalment a proposta dels Drs. Vilardell i Coll 
es passa a votado si s ’ha de formalitzar el con

tracte modificat en el sentit indicat pel Dr. Bros
sa o bé pagant els serveis tal com demana cl doc
tor Masriera, per un lapse de temps de sis mesos 

(proposiciô del Dr. Vilardell).

Voten a favor del contracte modificat els doc- 

tors Brossa, Fornells, Cabré i Barrufet, i a fa
vor de la proposiciô del Dr. Vilardell, Castro, 
Abellô, C u ffi, Comas, Camps, Masriera, Sam

bola, Coll, Garcia, Nart i Vilardell, quedant apro- 

vada aquesta soluciô. S ’acorda pregar a la Po
nencia que procuri aconseguir l aquiescéncia del se

nyor Noguer i Cornet. La Presidència ha votât 
amb la majoria.

D E P A R T A M E N T  D ’IN S T IT U C IO N S  S E C 

C IO N S  I P O N E N C IE S

Caixa de Beneficencia. —  De conformitat amb 
l’acord de la Comissiô i del Dictamen del Depar- 

tament, s’aprova la següent subvenciô : senyora 
M. V., Vcla. F., 50 pessetes durant sis mesos.


